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Betreft: Schriftelijke vragen van PvdA Maastricht inzake afvalbeleid 
 
Geacht college, 

 

We zijn blij met ons ingezette afvalbeleid, maar als we onderstaand artikel in Dagblad De Limburger 

lezen, vragen we ons af of we niet achter de feiten aanlopen. Vandaar onze vragen. 

1. Klopt het dat steeds meer gemeenten afscheid nemen van aparte afvalinzameling? Waarom 

wel? Waarom niet? 

2. Wordt er in Maastricht veel afval afgekeurd wegens “vervuiling”? Is dat sinds 2019 

toegenomen of afgenomen? Graag uitgesplitst naar afvalstroom. 

  

Met vriendelijke groet, 

Anita van Ham 

PvdA Maastricht 



 

 


